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Pani
Beata Czyżewska
Radna Miasta Pruszków

dotyczy: interpelacji Pani Beaty Czyżewskiej Radnej Miasta Pruszków w sprawie naprawy jezdni o
nawiezchni asfaltowej ul. lnżynierskiej49 w Pruszkowie.

Upzejmie informuję, że naprawienie nawierzchni jezdni ul. lnżynierskiej w Pruszkowie przy nr 49
zgłoszonej przez Panią w interpelacji z dnia 26.09.2017 r, zostało wykonane pzez wykonawcę w dniu
26.09.2017r.
Na chwilę obecną pzedmiotowa asfaltowa nawierzchnia jezdni w ul. lnżynierskiej nie wykazuje ubytków i

tym samym nie stwaza zagrożeń w ruchu drogowym.

Do wiadomości:

1.Pan Kzysztof Biskupski
Przewodniczący RM Pruszków
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